

Title (en)

Continuous ribbon having heat-recoverable sleeves for the marking of cables.

Title (de)

Kontinuierliches Band mit wärmeschrumpfenden Umhüllungen versehen zur Kabelmarkierung.

Title (fr)

Bandé continue pourvue de gaines thermorétractables pour le repérage de câbles.

Publication

EP 0545836 A1 19930609 (FR)

Application

EP 92440131 A 19921127

Priority

FR 9115325 A 19911206

Abstract (en)

The invention relates to a continuous ribbon provided with heat-shrinkable sleeves intended to receive markings by printing, in particular by means of a dot-matrix printer. The heat-shrinkable sleeves (3) are flattened and fixed in windows (5) of a support ribbon (2) having perforations (4) in order to drive it into the printer. The sleeves (3) are fixed by means of one or more adhesive tapes (7) to which the longitudinal and/or transverse edges of the sleeves are bonded. The support ribbon (2) can be made of paper. Application to heat-shrinkable sleeves intended for carrying individual codes for marking or identifying cables of any type. <IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention concerne une bande continue pourvue de gaines thermorétractables destinées à recevoir des marquages par impression, notamment au moyen d'une imprimante matricielle. Les gaines thermorétractables (3) sont aplatis et fixées dans des fenêtres (5) d'une bande de support (2) ayant des perforations (4) pour son entraînement dans l'imprimante. Les gaines (3) sont fixées au moyen d'un ou plusieurs rubans adhésifs (7) auxquels sont collés les bords longitudinaux et/ou transversaux des gaines. La bande de support (2) peut être en papier. Application aux gaines thermorétractables destinées à porter des codes individuels pour repérer ou identifier des câbles de toute nature. <IMAGE>

IPC 1-7

H01B 7/36

IPC 8 full level

G09F 3/04 (2006.01); **H01B 7/36** (2006.01); **G09F 3/20** (2006.01)

CPC (source: EP)

G09F 3/0295 (2013.01); **G09F 3/04** (2013.01); **H01B 7/368** (2013.01); **G09F 3/202** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] EP 0295918 A2 19881221 - RAYCHEM CORP [US]
- [A] US 4586610 A 19860506 - GANDOLFO PAUL J [US]
- [AD] US 4198451 A 19800415 - JOHNSTUN DICK E [US]

Cited by

EP0847864A3; EP1517284A1; DE102014001900A1; AU2012307648A1; AU2012307648B2; GB2567474A; GB2567474B; EP0766269A1; US5766705A; GB2309955A; GB2309955B; US9053644B2; DE202009007642U1; WO2013037642A1; WO2019073244A1; WO2009026437A1; WO9714129A1; US8357442B2; US8592019B2; EP2908305B1

Designated contracting state (EPC)

DE GB IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0545836 A1 19930609; FR 2684815 A1 19930611; FR 2684815 B1 19940218

DOCDB simple family (application)

EP 92440131 A 19921127; FR 9115325 A 19911206